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Referat af bestyrelsesmøde. 
 

Dato:  
07. august 2014 kl. 1900. 
Sted:  
Orionvej 117. 
Deltagelse: 
Ivan Thorsen, Jens Kristensen, Ejner Langhoff-Jensen, Dejvid Noinovic, Bjarne 
Rasmussen 
Formål: 
Formålet med mødet var: 

 Opfølgning efter den ordinære generalforsamling, afholdt d. 02. april 2014 (Bjarne). 
 Opdatering fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer (Alle).  
Indhold/drøftelse: 
Der blev på mødet orienteret og drøftet flg. emner: 

 Vejbump på Orionvej påvirkning på snerydning, brandvej samt renovationskørsel. 
Beslutning: 
Afventer foreløbigt, men skal have et svar red til den ordinære generalforsamling i 
2015.  
 

 Overtagelse af de grønne områder. 
Beslutning: 
Har endnu ikke hørt noget fra kommunen. Presser ikke på overfor kommunen. 
 

 Fotografering af kloarkanlæg inden overtagelse. 
Beslutning: 
Kommunen iværksætter dette. 
 

 Særlige forhold at iagtage i f.m. overtagelse fra kommunen. 
Beslutning: 
Bjarne tager kontakt til andre grundejerforeninger for at få lidt INFO og erfaringer 
vedrørende overtagelse fra kommunen. 
 

 Indmelding i den landsdækkende Grundejerforening. 
Beslutning: 
Jens vil undersøge og evt. tilmelde foreningen. Skal være klarlagt inden næste 
ordinære generalforsamling i 2015. 
 

 Hyre en advokat i f.m. overtagelse fra kommunen. 
Beslutning: 
Så snart vi hører noget fra kommunen, tager Jens action på dette. 
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 Manglende kontigent indbetalinger fra medlemmerne. 
Beslutning: 
Der mangler fortsat en del indbetalinger til kontingentet. Dejvid sender endnu et brev 
ud til dem der fortsat mangler at betale. Såfremt det fortsat ikke er lykkedes at få 
opkrævet de manglende indbetalinger inden 01. oktober 2014, fremsendes sidste brev 
hvor der meddeles, at såfremt der ikke bliver betalt, vil det blive indberettet til indkasso 
uden yderligere INFO overfor de pågældende. 
 

 Orienteringer fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer. 
Ivan: 
Der er ikke den store interesse fra medlemmernes side. Der er nogle få der har 
henvendt sig vedrørende vedrørende LOG IN. Hjemmesiden opfylder de krav, som 
blev fremlagt under den ordinære generalforsamling. Siden er fortsat under udvikling. 
Dejvid: 
Orienterede om de manglende indbetalinger samt fremviste liste udvisende konti og 
posteringer. 
Jens: 
NIL. 
Ejnar: 
NIL. 
Bjarne: 

 Forsøger fortsat at få NemId til at virke…..  

 Orienterede om, at formanden fra Grundejerforeninge Kometvej V/Bent Jensen  
havde et brev til Næstved Kommune , på vegne af øvrige grundejerforeninger,     
vedrørende regulering af tung trafik gennem beboelsesområderne i Næstved Nord. 
Forslaget går på, at der opsættes skilte der kun tillader ærindekørsel ved  vej-T 
Jupitervej/Øverup Allé, rundkørslen ved Maglebjerg Allé. 

  
Næste møde: 
Afholdes hos Dejvid torsdag d. 27. november kl. 1900. Bjarne medbringer æbleskiver. 
 
 

Einer Langhoff-Jensen Jens Kristensen                 Ivan Thorsen 
Orionvej 63  Orionvej 159         Orionvej 53B 
 
 
 
Bjarne Rasmussen  Dejvid Noinovic 
Orionvej 117  Orionvej 99 
 
 


